



Referat Bestyrelsesmøde
Lørdag d. 9. november 2024
Lokation: Makio, København K

Til stede: Henrik Christoffersen (HC), Mikkel Juul Larsen (MJL), Lisa Richardson (LR), Michelle Schack (MS)

Afbud: Tobias Thune (TT) og Rikke Jensen (RJ)

Formanden informerer

- Mia har sagt op. Exit samtale – generelt meget tilfreds, men fik et godt tilbud tættere på hjem. Overlevering er lavet med IKC og TT. Filer er på IKC's sharepoint. PC er hos IKC, telefon vil hun gerne købe.
- Teams licenser købt, HC er i gang med opsætte inkl. opgavelisten.
- SportLive TV – sender 3 EM kampe 16. Nov kl. 9 & 19:30 EET, 18. Nov kl. 16 EET og evt SF og F. Dansk kommentator. Malene er inde over kommunikation. Pressemeddelelse udsendes på mandag. Vi skal opfordre så mange som muligt til at gå ind og se kampene.
- WC – har udsendt et spørgeskema vedr. afskaffelse ECC, PPCC. PDF med spørgsmål rundsendes. LR samler kommentarer. Deadline inden for et par uger.
- DIF: budgetmøde – 2025 budget vedtaget. Politisk program vedtaget. Ændringsforslag fra DBU ikke rundsendt – og faldt. Processen kritiseret, og evalueres.
- DIF: tilsagnsbrev vedr. støtte i den nye strategiperiode 2026-2029 modtaget. Vi kommer til at miste 20.000 kr. om året i strategistøtte. Kritikpunkter: Eksekveringsevne er vurderet lavt, manglende indsats i bredden, ingen egen økonomi, klubberne ikke medfinansierende. Strategiprocesen kræver en hård prioritering. Næste skridt – indsats, mål og fordeling i maj 2025. Vi har fået at vide, at vi skal være opmærksomme på vores inhabilitetsregler i det videre strategiarbejde. Her skal vi søge råd hos DIF jura.
- Esbjerg: Mia har været i dialog med ECK om redningsindsatser. HC har været i dialog med Helge fra IKC efter Mias fratreden, om vi evt. kan lave en projektansættelse til at få gang i klubben (medfinansieret af klubben). Her kan der kigges på tiltrækning og fastholdelse inkl. kontingentbetaling samt medlemstyper.
- Støttekoncept: HC er i dialog med GoMember om at lave støttemedlemskaber for vores følgere.

Turneringsudvalget

- Opslag bliver lavet til alle klubber mhp. rekruttering af medlemmer til udvalget.
- Vi er igang med at sætte navne på medaljeoverraskelserne. Mangler Sr DM i Esbjerg (klubben spørges).

Elite:



**DANSK
CURLING
FORBUND**

Dansk Curling Forbund
Idrættens Hus
Brøndby Stadion 20
DK-2605 Brøndby
www.curling.dk - info@curling.dk
+45 62 65 61 19



- Nye regler sendt rundt ifm. udtagelsestidspunkter og krav om medlemskab i elitecenter.
- Opdaterede økonomiregler på vej (Ulrik).

Kørestolscurling

- Vores kørestolshold deltog ikke i B-VM i starten af november i Finland pga. sygdom.
- Parasport: Vil gerne satse på MD ved PL i 2026. Dialog i gang med holdene.

Kommunikation

- Se formandsinformation.

Klubrepræsentanter

- Odense – alt godt.
- Frederikshavn, Aarhus, Esbjerg – mail sendt – ingen svar.
- Hvidovre – mail sendt – men mangler dato til møde.
- Tårnby – har været i dialog med TT.
- Gentofte – lidt dialog igang – vil gerne snakke om juniorarbejde.

Udvikling, rekruttering og fastholdelse

- Træningslejre – tilmeldinger kommer (Thorbjørn).
- Is- og dommerkurer – på vej (Asmus).

Økonomisk status og overblik

- Mangler bedre retningslinjer – der er meget frem og tilbage med elitecenter om afregninger (se elite).
- Z-expense skal køre nu, men automatisk indlæsning kommer senere.

Ny udviklingskonsulent

- Malene tager nogle timer, indtil vi finder løsningen. Der skal afklares opgaver (HC).
- Overlevering er lavet. TT har sendt overblikket.
- Ansættelsesudvalg (HC TT, LR) – skal mødes og snakke om kort- og langsigtede løsninger, og bestyrelsen skal godkende.

Kønsidentitet ved forbundsaktiviteter (punkt fra sidste møde)

- *Tages ved næste møde – husk at sende materiale sammen med dagsorden*

Kontingentsstruktur

- Vi drøftede MJL's oplæg med trapper og synes, at den overvejende rammer alle principperne. Men vi skal i dialog især med klubberne, som kommer til at betale mere (HCC og GCC) (HC og LR).
- Vi drøftede stemmefordeling og blev enige om at arbejde videre med det, efter kontingent er på plads.
- Der skal indkaldes til online infomøde inden ekstraordinær generalforsamling (HC).
- HC laver et ark om modellen og sender det rundt med indkaldelsen (HC).



- Der skal laves et oplæg til præsentation (MJL skriver perspektivering, LR laver udkast til præsentation, som HC kan afslutte og bruge til forslaget).

Forslag til honorar

- *Tages ved næste møde – husk at sende materiale sammen med dagsorden*

Fællesdrev

- *Tages ved næste møde – husk at sende materiale sammen med dagsorden*

Beskrivelse af roller

- *Tages ved næste møde – husk at sende materiale sammen med dagsorden*

Gennemgang af aktionslisten:

- Inden næste møde skal aktionslisten oprettes i Teams – således at vi løbende kan opdatere den (HC).

Eventuelt

- Mødeindkaldelser skal komme til tiden, løsning findes (HC/RJ).